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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:582 Inlandssjöfart

Sveriges sjöfart anser ofta att man får bära för höga kostnader och har därför 
svårare att klara konkurrensen från andra trafikslag. Sedan december har 
Sverige ett femte transportslag, inlandssjöfart. Detta är en mycket bra 
utveckling och kommer att verka som bra komplement till andra transportslag.

Konkurrensen är dock i dag tuff och konkurrensen är hård om frakterna, och för 
höga kostnader för sjöfarten snedvrider konkurrensen.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka åtgärder vill statsrådet vidta för att ge inlandssjöfarten bättre villkor och 
stärka inlandssjöfartens konkurrenskraft?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
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